
PROTOKÓŁ ZEBRANIA RADY RODZICÓW 06.06.2019 

 

W zebraniu wzięło udział 26 przedstawicieli reprezentujących 29 klas, zaproszony gość pan  Dyrektor 

Krajewski. 

Prowadzący Spotkanie Mikołaj Majchrzak 

Protokolant Przemysław Kaszuba 

1. Na prośbę Pana Dyrektora Rada Rodziców wyraziła swoją opinię na temat nauczycieli 

aktualnie kończących staż w naszej szkole. 

2. Po przeanalizowaniu ofert ubezpieczycieli Rada Rodziców wybrała ubezpieczyciela na kolejny 

rok szkolny. Sugestia aby od nowego roku prace nad analizą ofert rozpocząć wcześniej. 

3. Uchwała nr 13 

 Rada Rodziców przyjęła większością głosów ofertę ubezpieczyciela na kolejny rok szkolny 22 

głosy za przyjęciem oferty, 4 głosy wstrzymujące. 

4. Uchwała nr 14 

 Rada Rodziców większością głosów podjęła decyzję o utrzymaniu mundurków  na kolejny rok 

szkolny. Za głosowało 24 , wstrzymujące się 2 głosy. 

5. Z grona reprezentantów klas zaproponowano aby  odświeżyć mundurki szkolne – inne wzory 

materiałów – cieńsze bluzy. 

6. Skarbnik RR przekazała informacje na temat stanu finansów na koniec roku szkolnego. 

7. Uchwała nr 15 

Rada Rodziców jednogłośnie podjęła decyzję o sfinansowaniu nowego sztandaru szkoły w 

kwocie 12 tys zł. 

8. Uchwała nr 16 

Rada Rodziców większością głosów podjęła decyzję o sfinansowaniu w kwocie 3000zł pobytu 

uczniów z partnerskiej szkoły z Zębu. Za głosowały 22 osoby , wstrzymujące się  4. 

9. Uchwała nr 17   

Rada Rodziców większością głosów podjęła decyzję o wyborze podręczników na nowy rok 

szkolny. Za głosowało 21 osób wstrzymujących się 5 

10. Uchwała nr 18  

11. Jednogłośnie przegłosowano dofinansowanie do wycieczki klasowej  w kwocie 495zł dla 

ucznia naszej szkoły. 

12. W związku z licznymi głosami negatywnymi ze strony uczniów i rodziców w sprawie 

programu Warzywa i Owoce w  Każdej Szkole, Rada Rodziców poprosiła Pana Dyrektora o 

rozpoznanie sprawy i wyraziła zgodę na rezygnację z programu. 

13. Ze strony Rady Osiedla Suchy Las otrzymaliśmy informacje o dofinansowaniu kwotą 3000zł 

budowy stojaków rowerowych w okolicy szkoły. 

 

 

 

 


